



陳霞芬維權基金會致捐助者和朋友們的一封信

作者:陳霞芬維權基金會

親愛的捐助者和朋友們,

美國聯邦考績制度保護委員會(MSPB)于4月23日做出了關於陳霞芬起訴商務部不當解雇的判決。法官認為陳霞芬是商務部“嚴重不公正”行為的受害者。其不公正之處是由於美國商務部的多個級別的官員處理不當所致。您可以在這裡閱讀這份135頁的判決書的全文:<http://bit.ly/MSPBDecisionText>。

MSPB的裁決壓倒性地支持陳霞芬。法官對處理陳霞芬案的頂級商務部高官們對事實真相視而不見的做法頗為不齒,說:“如果他們拒絕承認2+2=4,我也不會感到驚訝。”在MSPB聽證會上,商務部的很多不堪的做法被披露出來。

例如:調查陳霞芬案的探員隱瞞、操縱相關證據;商務部的法律總顧問把十幾份對陳霞芬有利的宣誓證詞壓下,沒有提交給MSPB聽證會,而相關的負責官員對此不聞不問。

MSPB的判決是陳霞芬的長期維權戰鬥中的取得的一次艱難的勝利。先是在2014年,政府以“為中國下載機密數據”為由錯誤地指控她,2015年卻在開庭前一周主動撤訴;2016年,商務部竟然以相同的錯誤理由把她解雇。陳霞芬勇敢地站出來,為追求公平正義而向強大的政府抗爭。她這樣做不僅是為了自己,更是為我們整個亞裔社區而抗爭。您的支持對她達到這一重要里程碑至關重要。

除非商務部上訴,MSPB的判決將於5月28日全面生效。然而,最近的種種迹象表明,商務部正在尋求延緩MSPB的判決的生效期,以準備上訴。商務部如果這麼做,將無異於花費

你我作為的納稅人的錢來對陳霞芬繼續進行迫害。這是多么可恥的、缺乏公平正義的舉動!

我已經代表陳霞芬法律維權基金會寫信(<https://www.sherrychendefensefund.org/letter-to-ross.html>)給商務部部長韋博羅斯,要求他執行MSPB的決定,並對MSPB所發現的問題展開徹底、獨立的調查。

我希望您也寫信給商務部部長,表達您的不滿。不能再拖延還給陳霞芬公道的時間了! 羅斯部長的電子郵件地址是 WL-Ross@doc.gov。他的郵寄地址如下:

**The Honorable Wilbur Ross
Secretary of Commerce
U.S. Department of Commerce
1401 Constitution Ave NW
Washington, DC 20230**

目前,我們正計劃於5月23日在華盛頓國會舉行新聞發佈會。我們真誠邀請您參加這個活動。如果您聯繫了商務部部長,或者再次向陳霞芬法律維權基金會捐款,請告知我們。我們會隨時把最新進展和相關信息發佈在陳霞芬法律維權基金會網站 www.sherrychendefensefund.org 上。

非常感謝您對陳霞芬的支持。
陳霞芬法律維權基金會(2018年5月10日)

Dear Donors and Friends,

The Merit Systems Protection Board (MSPB) issued a decision on Sherry's appeal of the termination of her employment by the Department of Commerce (DOC) on April 23. The judge concluded that Sherry was the "victim of a gross

injustice" and the injustice was caused by mishandling of the case at multiple levels of DOC. You can read the entire 135-page decision here (<http://bit.ly/MSPBDecisionPage>).

The MSPB ruling was overwhelmingly in favor of Sherry. Top DOC officials in the case were described to be so blinded to the facts that the judge said "I would not have been surprised if they rejected that 2 + 2 = 4." Scandalous activities in DOC were revealed in the MSPB hearing.

For example, the investigative agent concealed and manipulated relevant evidence, and the General Counsel excluded a dozen or so sworn statements that are favorable to Sherry from the MSPB hearing while the responsible officials stayed silent.

This is one hard-fought victory in a long battle for Sherry. She was first wrongly accused of downloading confidential data for China in 2014 and then fired from her job in 2016 for the same justifications used in the dismissed criminal case. Sherry is courageously fighting not only for herself but also our entire community. Your support has been crucial for her to reach this significant milestone.

The MSPB decision will become final on May 28 unless there is an appeal. Recent indication is that DOC plans to seek an extension to consider appealing. This would be an outrageously unfair and unjust action by DOC to continue wasting taxpayers' dollars from you and me to persecute Sherry.

On behalf of the Sherry Chen Legal Defense Fund, I wrote to Commerce Secretary Wilbur

Ross (attached), requesting him to comply with the MSPB decision and initiate a thorough and independent investigation of the problems identified by the MSPB.

I urge you to write to Secretary Ross and express your displeasure if DOC does not comply with the MSPB order. Justice for Sherry should not be further delayed. His email address is WL-Ross@doc.gov. His mailing address is

**The Honorable Wilbur Ross
Secretary of Commerce
U.S. Department of Commerce
1401 Constitution Ave NW
Washington, DC 20230**

A press conference is being planned for the second half of May. It will be held in Congress. You are invited to attend the event, let us know of your message to Secretary Ross, and/or make a donation again to the Sherry Chen Legal Defense Fund. Updates about this event and progress of Sherry's case will be posted at <https://www.sherrychendefensefund.org/>.

Thank you.
Warm regards,
Jeremy S. Wu, Ph.D.
Trustee
Sherry Chen Legal Defense Fund
www.sherrychendefensefund.org

【編者按】本文僅代表作者觀點,不代表 APAPA Ohio 及 OCAA 官方立場。更多精彩文章,請點擊“閱讀原文”查看我們公眾號的主頁。歡迎大家積極投稿!



2018年俄亥俄公民領導力論壇 亞太聯盟俄亥俄分會正式成立儀式

激勵、鼓舞、支持亞裔、太平洋裔 培育公民領導力
聯邦、州和本地官員致辭; 主題演講: 公民領導力與社區服務的重要性; 專題報告和研討會

特邀嘉賓



John Kasich, Governor, Ohio



Sherrod Brown, U.S. Senator



Charleta Tavares, Asst Minority Leader, OH Senate



Hearcel Craig, OH Rep.



Aftab Pureval, Hamilton County Clerk of Courts



Dr. Lakshmi Sammarco, Hamilton County Coroner



Lee Wong, Trustee West Chester Township



C.C. Yin, APAPA Founder & National Chair



Dr. Yung-Chen Lu, Inductee of Ohio Senior Citizens Hall of Fame



Dr. Albert Wang, APAPA National Vice Chair



Victoria Li, APAPA National President



Anthony NgED, Civic Leadership USA



Eric Zhang, Asst Deputy Dir, OH Dept of JFS



Sherry Chen, Community Activist

2018年6月16日,下午1:30 - 5:15

Dublin Community Recreation Center; 5600 Post Road, Dublin, OH 43017

免費茶點 要求正裝

簽到:下午1:00 招待會:下午5:15 青年圓桌會議:下午5:15

主辦:APAPA, OCAA, WCCA

聯繫贊助:ohio@apapa.org. 報名網址:<http://bit.ly/2018OhioCLFReg>



OFFICE OF OPPORTUNITIES FOR NEW AMERICANS WILL HELP LEGAL IMMIGRANTS SUCCESSFULLY INTEGRATE INTO OHIO



Kasich Signs Executive Order Creating Office of Opportunities for New Americans and Advisory Committee

COLUMBUS—Today Gov. John R. Kasich announced the creation of the Office of Opportunities for New Americans and New Americans Advisory Committee to help legal immigrants more successfully become part of Ohio and find job opportunities in the state.

"Ohio was built by immigrants and to continue building we need new people from wherever we can find them," said Kasich. "As we have become one of the nation's top job creators, our businesses increasingly need a robust pipeline of hard-working people. The Buckeye State is a great, welcoming place to work and raise a family, and whether you are from Indiana or India, New England or Old England, we want you in Ohio."

The new office, which will be housed within the Ohio Development Services Agency, will help to ensure legal immigrants successfully integrate into communities by breaking down barriers in state government to improve workforce development opportunities.

The 12-member advisory committee will be named soon and will include members who presently engage new immigrant populations in the private-sector, non-profit community and government. They will be joined by leaders with various state agencies that provide programs and services to support immigrants through education and training, employment and entrepreneurship.

A new website, www.NewAmericans.Ohio.Gov, has been created to help new immigrants better navigate various state programs.



克利夫蘭景德鎮陶瓷紅木家具玉器展



購物者必送禮!

免費鑒定古玩名家作品
免費提供茶道民樂交流

新開張期間價格優惠

營業時間 早上八點半至晚上十一點
展出品種有:大師名家作品、元明清古董、傢具(雞翅木、黃花梨木、酸枝木等)、玉石、壽山石、銅器、木雕、蘇綉、唐三彩、紫砂茶具、銅板畫、風水攝社、紅色官窯.....

5月4号已开展

電話:646-267-0305 老唐人街(安良) 2162 ROCKWELL AVE., CLEVELAND, OH 44114